

Chan Sui Ki (La Salle) College 陳瑞祺(喇沙)書院 Application for S1 Places – Notes 2021/2022 中一學位申請須知

4 Sheung Wo Street, Homantin, Kowloon ☎ 27118175 九龍 何文田 常和街 四號

 All S1 places are allocated according to the Secondary One Places Allocation Scheme of the Education Bureau. There are only a very few places for application.
 English is the medium of instruction (EMI) for all S1 classes.

本校之中一學位全部經由教育局統一派位程序分派到本校,僅有數個學額供申請。 所有中一班級以英語為教學語言。

- 2. Application will be processed as follows:
 - (a) Submission of Application Forms: From 6th July, 2021
 - (b) The following documents should be submitted to the General Office together with the application form:
 - (i) Photocopies of Primary 5 (2nd term) and Primary 6 (1st term & 2nd term) Reports
 - (ii) Photocopy of the Secondary School Places Allocation (SSPA) Allocation Slip
 - (iii) Certification of form positions in Primary 5 and Primary 6
 - (c) Successful applicants will be informed by phone and unsuccessful applicants will not be notified.

申請程序如下:

- (a) 遞交轉校申請表日期:由二〇二一年七月六日起
- (b) 請把已填妥之申請表格連同以下文件之影印本交回校務處
 - (i) 小五下學期及小六上、下學期成績表副本
 - (ii) 中學學位分配派位證副本
 - (iii) 小五及小六全級名次之學校證明文件
- (c) 學校將以電話通知獲選者、落選者將不會另行通知。

3. Admission Criteria:

- (a) Excellence in academic results, conduct, services and extra-curricular activities.
- (b) Priority would be given to applicants who have attained grade B+ or above in the subjects of English, Chinese, Mathematics and in conduct.

收生準則:

- (a) 申請人需具優良之學業、操行、服務和課外活動成績。
- (b) 如申請人在英、中、數、操行等皆獲 B+或以上成績,將被優先考慮。



Chan Sui Ki (La Salle) College 陳瑞祺(喇沙)書院 Application for S1 Places(2021/2022) 中一學位申請表

1	D.	h	0	t	<u></u>

Student Reference Number (STRN):				
Name:(in English)	(in Chinese		()	
Date of Birth:	(DD/MM/YY)	Place of Birth	:	
Religion: Catholic Chr	istian □ Others (Please	specify) □ Nil	
Primary School Attending:				
Name of Father:			cupation:	
(in English) Name of Mother:		(in Chinese) Occ	cupation:	
(in English)	(in Chinese)		eupation.	
Home Address:				
Contact Telephone Number:		(Home)		
School(s) applied for S1 Discretiona				
School allocated by the Education B				
Academic Results	Primary 5 (2 nd Term)	Primary 6 (1st Term	Primary 6 (2 nd Term)	
English				
Chinese				
Mathematics				
Form Position/No. of Students	/	/	/	
Conduct				
Awards/ Achievements	1. 2. 3.			
Signature of Applicant	Signature of Paren			